
Actualiteitsvraag 2 

 

 

Onderwerp: verzoek om opheldering over ontbreken ‘Uitgangspuntennotitie Herijking RES 2.0’ op 

de raadsagenda 
 

Raadslid A. Schipper namens de fractie GBK de volgende vragen: 

 

 

Inleiding: 

Hierbij wil ik graag de "Uitgangspuntennotitie Herijking RES 2.0" als een actualiteitsvraag indienen. 

Het valt me op dat dit onderwerp niet is opgenomen op de raadsagenda van 13 november 2023. Ik 

betreur ten zeerste dat deze kwestie niet is geagendeerd en dat de gemeenteraad de kans wordt 

ontnomen om hierover een besluit te nemen. 
  

Graag zou ik van de verantwoordelijke portefeuillehouder willen weten waarom de raad niet op de 

hoogte is gesteld, waarom dit onderwerp niet op de raadsagenda staat en waarom de 

portefeuillehouder het besluitvormingsproces voor de gemeenteraad lijkt te belemmeren? 

 

 

 


